
Commissie	vergadering:	19-9-2017	

De	Klucht	Boni.	

Ooit	wilde	de	gemeente	Urk	minder	auto’s	in	het	oude	dorp	i.v.m.	verkeersproblemen…	

Men	bedacht	een	plan…	

Verhuizen	naar	het	industrieterrein…,	maar….	

•         Het	huidige	college	kwam	er	heel	laat	achter	dat	je	niet	zomaar	een	bestemming	van	een	pand	
kan	afhalen....	

•         Dus,	mocht	de	huidige	locatie	Boni	de	bestemming	supermarkten	behouden..	

Toen	werd	het	college	wakker,	want	het	doel	was	toch	om	de	verkeersproblemen	in	het	oude	dorp	
op	te	lossen…	

“Helaas”	heb	je	in	een	democratie	ook	nog	een	rechtsspraak	en	de	Raad	van	State	haalde	een	streep	
door	het	plan	van	het	college,	zie:	https://www.heturkerland.nl/nieuws/algemeen/streep-door-plan-
voor-nieuwe-boni	

Als	raadslid	ben	je	volksvertegenwoordiger	en	dat	vinden	wij	een	geweldig	voorrecht	om	dat	op	Urk	
te	mogen	zijn,	maar	mag	je	nog	wel	antwoord	geven	op	vragen	die	burgers	ons	op	straat,	telefonisch	
of	op	verjaardagen	stellen…	

Op	12	september	kregen	we	een	mail:	“beslotenheid”.	Gelukkig	wil	niet	iedere	partij	dat	en	daarom	
wordt	er	vandaag	in	de	commissievergadering	over	gesproken.	Dat	waarderen	wij	enorm	omdat	we	
openbaarheid	van	bestuur	hebben,	echter	kregen	we	op	14	september	nogmaals	een	mail:	“voor	de	
vergadering	bijpraten	in	“beslotenheid”.	

	Voorzitter,	vanaf	heden	stoppen	wij	als		volksvertegenwoordiger	van	de	Urker	Gereformeerde	Partij	
met	besloten	vergaderingen,	immers:	Er	wordt	zoveel	informatie	verstrekt	bij	“besloten	
vergaderingen”	dat	het	mooie	ambt	van	raadslid	als	volksvertegenwoordiger	in	gevaar	komt.	

Natuurlijk	zijn	er	wat	betreft	“openbaarheid	van	bestuur”	een	paar		uitzonderingen	zoals	
bijvoorbeeld	een	benoeming	van	een	burgemeester,	maar	daar	moet	het	wel	bij	blijven	is	de	mening	
in	de	Nederlandse	wet.	

	Onze	vragen	naar	aanleiding	van	de	klucht	Boni:	

1:		Was	het	verhuizen	naar	het	industrieterrein	wel	verstandig?	De	Aldi	moest	ooit	namelijk	van	het	
industrieterrein	af…Wat	was	daar	de	reden	van?	

2: Heeft het college afspraken met Koraal/Boni en of autobedrijf van Slooten over 
schadevergoedingen gezien de uitspraak van de Raad van State? 	

	

3: Wij begrepen van de huidige eigenaar van het pand van de Boni dat er al meerdere 
supermarktketens zich hadden gemeld om in dit pand een supermarkt te starten. Hoe gaat het college 



hiermee om? Zijn er op dit moment aanvragen bekend bij het college? Zo ja, welke zijn dat? Moet het 
facet bestemmingsplan supermarkten dan nu weer worden aangepast?  

4. Is het niet veel wijzer om te werken aan het Kern Winkel Gebied en daar de Boni naar toe laten 
verplaatsen. Is inmiddels toch budget voor vrij gemaakt om stake-holders bij elkaar te brengen en is 
onderdeel van onze vastgestelde detailhandels visie.	

Moeten	wij	langzamerhand	concluderen	dat	Urk	geen	grote	en	of	ingewikkelde	dossiers	aan	kan?	

Wanneer	zien	wij	een	foto	in	het	plaatselijke	krantje	dat	er	een	bloemetje	aan	Wim	Oost	van	de	Boni	
en	aan	Jan	van	Slooten	wordt	uitgedeeld?	Of	kunnen	we	alleen	bloemen	uitgeven	aan	jubilea?	

Wanneer	zien	we	bloemen	dat	er	weer	grond	is	aangekocht	van	boeren	voor	onze	huisvesting	van	
onze	jonge	bevolking.		De	laatste	8	jaar	is	er	namelijk	geen	m2	grond	aangekocht…	

Fractie	Urker	Gereformeerde	Partij,	

	

Jan	Hakvoort	

Willard	Woord		

	

Mail	van	de	gemeente	Urk	op	12	september	2017:	Aan	de	leden	van	de	agendacommissie,	

	“De	agendacommissie	heeft	voor	commissie	1	het	punt	Boni	supermarkt	opgevoerd.	Vanmorgen	
heeft	het	college	echter	aangegeven	dit	punt	liever	in	beslotenheid	te	behandelen.	Zij	stellen	voor	dit	
om	18.30	uur	voorafgaand	aan	de	commissie	te	doen.”	

Mail	van	de	gemeente	Urk	op	14	september	2017:	Aan	de	raadsleden	en	de	leden	van	commissie	1,				

“Dinsdag	a.s.	staat	de	Boni-supermarkt	op	de	agenda	voor	commissie	1.	Voorafgaand	aan	deze	
vergadering	wil	het	college	de	commissie	graag	even	in	beslotenheid	bijpraten	over	dit	onderwerp.	
Het	besloten	gedeelte	begint	om	18.30	uur.’	

	

	

	


